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FLORBAL HODONÍN PŘIVÍTAL DO
SVÝCH ŘAD NOVOU MANAŽERKU

Lucie Košková, nová posila florbalového klubu Florbal Hodonín, dlouholetá 
fotbalistka Liberce, trenérka a rozhodčí bude mít v klubu za hlavní cíl další 
rozvoj. Navíc její dřívější manažerská pozice dává příslib velkých věcí…

Lucko, jak se těšíte na svou novou pracovní výzvu? 
Na novou výzvu se velmi těším. Sport je součástí mého života od malička a možnost být sou-
částí sportovní organizace, mít možnost dělat věci ve kterých vidím smysl, mě naplňuje obrov-
skou energií, kterou jak doufám společně přetavíme ve skvělé věci.

Co Vás přesvědčilo o spolupráci s florbalisty? 
Musím se přiznat, že jsem nějakou dobu váhala protože mě celým mým životem provází láska 
k fotbalu a fotbal není florbal :-) Nebyla jsem si jistá, zda bych v jiném sportu byla přínosem a 
moje působení tady by tak mělo smysl. Ale po rozhovoru s Jirkou Wagnerem, který mi předsta-
vil svou vizi, bylo rozhodování velmi rychlé.Možnost rozvíjet klub, pracovat s mládeží a pěstovat 
v dětech lásku ke sportu a pohybu jsou ty hlavní atributy, proč jsem se rozhodla pro spolupráci 
s florbalisty.

Máte nějaké své osobní vize a cíle, které byste chtěla naplnit?
Ano, vize i cíle mám, bez nich by se člověk nemohl nikam posouvat. Tím hlavním cílem, který 
by měl být zárověň i cílem všech  v klubu,  je vypěstovat v dětech lásku ke sportu a pohybu, 
která jim vydrží celý život a předat jim prostřednictvím sportu vlastnosti, které jim pak pomo-
hou i v běžném životě. Ty ostatní, více konkrétní, si prozatím nechám pro sebe. Mám raději, 
když za člověka mluví práce, která je za ním vidět.

FloHo má nyní slušně našlápnuto, co budou Vaše první cíle?
Prvně bych chtěla říct, že je úžasné, co se tady dokázalo vybudovat. Je za tím obrovské množ-
ství práce všech lidí v klubu, kteří si zaslouží velký obdiv a respekt! Můj první cíl je navnímat 
procesy a aktivity, které v klubu již probíhají a nastavit je tak, aby probíhaly v kvalitě, se kterou 
budeme spokojeni. Na tom pak můžeme dále stavět a navazovat nové věci, což je můj další cíl. 
Jako příklad můžu uvést, že již pracujeme na vytvoření koncepce tréninkových jednotek pro 
jednotlivé kategorie, které budeme následně aplikovat prakticky do tréninků a vyhodnocovat, 
jak to hráče posouvá v jejich vývoji.

Uvidíme Vás i na střídačce při trénincích 
a zápasech? 
Určitě ano. Nejprve, ale musím nastudovat 
florbal jako sport. Jako trenér musíte mít 
hráčům co předat a na to potřebujete znalosti. 
V tomto ohledu mám rozhodně co zlepšovat 
a těším se na to.

Kam byste klub chtěla ze své pozice posunout 
například v následujících pěti letech?
Chtěla bych, aby se o klubu mluvilo, jako 
o dobře fungující organizaci, která skvěle
pracuje s mládeží. Bonusem toho bude, když
do světa kromě mladých lidí s láskou ke
sportu, pošleme i pár, kteří budou mít
možnost hrát florbal, ne jen jako
koníček.



DO FLOHO SE VRACÍ KÁPO,
ALE TENTOKRÁT NA STŘÍDAČKU

Patrik Korčák, odchovanec FBC Skalica a Florbal Hodonín, kapitán, válečník 
a teď už velká florbalová osobnost, se vrací do FloHo, ale ne už jako hráč, ale 
jako trenér. Talentovaný hráč, který okusil i slovenskou juniorskou extraligu, 
bude zkoušet trenérské řemeslo.

Fabo, proč si konečně vyslyšel volání florbalu, co
tě k tomu vedlo?
Už dlhšiu dobu som hľadal novú výzvu, trošku náhoda 
zariadila to, že sme sa spolu s Jirkom Wagnerom stretli 
v správny čas na správnom mieste. 

Jak dlouho trvalo, než si se rozhodl pro FloHo a co převážilo, že sis vybral 
právě tuto nabídku?
Dohoda s FloHo bola okamžitá, po debate o filozofii, stratégii a cieľoch klubu som ihneď pocho-
pil, že FloHo je výborná voľba vytvrárať veľké veci.

Jak dlouho se věnuješ trénování? Co tě na něm nejvíce baví?
Trénovaniu sa venujem 24. sezónu, prakticky ešte počas štúdia na vysokej škole som už začal, 
postupne som prešiel, jako tréner všetky kategórie od prípravky až po mužou. Som presvedče-
ný, že každý hráč alebo hráčka má potenciál uspieť a mňa baví ho v každom z nich hľadať.

Co považuješ za svůj největší trenérský úspěch?
Môj najväčší trénerský úspech je, že som sa podieľal cez šport na výchove detí, z kterých sa stali 
skvelí dospelí ľudia, ktorí sa skvelo uplatnili v spoločnosti. To, že môj bývalý hráč alebo hráčka 
neprejde na druhú stranu cesty, keď kráčame oproti sebe, zastaví sa na kus reči, to je pre mňa 
obrovský trénerský úspech. Jako učiteľ telesnej výchovy mám titul z Majstrovstiev SR vo florba-
le základných škôl s mladšími a bronz so staršími žiakmi. Zapojených bolo cez 500 škôl na 
Slovensku v každej kategórii.

Máš na starosti největší kategorie. Jaký v nich vidíš potenciál?
Tak ako som písal vyššie, v každom je potenciál, len ho treba nájsť. Myslím, že sme na dobrej 
ceste, je tu skvelá partia chlapcov a dievčat, z kterých vyžmýkame maximum.

Jaké máš nyní tréninkové plány a vize?
Tréningové plány máme široké a veľmi obsiahle, určite sa chceme zdokonaľovať v herných 
činnostiach aj kombináciách, s čím som maximálne spokojný, je výborná emocionálna sila 
oboch tímov. Za každého stavu, za každej situácie, dajú zo seba všetko a to ich posúva veľkými 
krokmi vpred.

Kam bys chtěl klub do budoucna posunovat v těchto kategoriích?
Tak to ukáže čas, určite máme vo FloHo nabehnuté na skvelé obdobie, túto sezónu sa nesku-
točne rozrástla základňa nášho klubu a to je základný kameň úspechu. Je len otázkou času, 
kedy sa FloHo vyrovná veľkým klubom v Čechách.

Patriku, po delší době se vracíš do FloHo a poprvé k trenérskému řemeslu. Co tě k tomu vedlo?
Tak trenérem sem chcel byt už dlúho, ale nedostal sem tu možnosť, až do vánočného turnaju, 
který porádá FloHo a tam došlo k dohodě.

Přicházíš do FloHo, co bude tvým hlavním cílem v tomto klubu?
Dostal sem hlavne nastarosti FBC Senica, ale chodím pomáhat aj prímo na FloHo treningy a 
farmy. Snažím sa tam ukazovat věci, které mam z mojého 10ročného florbalového ‘’života’’ a 
verím, že sa mladý něco naučá.

Jaké máš své trenérské vize?
Určite sa chcem zlepšovat víc a víc, chcu aby mna chalani a baby brali, jak trenéra a zároveň jak 
kamaráda, preca len nejsem ohodne starší, jak hráči, kterých trénuju. Neni dúležita ani ta vizia, 
jak ta cesta.

Čeho by jsi jednou v trenéřině rád dosáhl?
Jak každý trenér, mnet uspešných florbalistú v týme a mnet s nima úspechy, aby to bavilo mna 
a aj nich. Určite bych si rád ráz zapel v telke florbal napr Českú alebo Slovenskú repre a povedal 
bych si ,,Tento chalan začínal u mňa’’.

Budeš patřit primárně ke skupině FBC Senica, jak vnímáš potenciál této skupinky?
Chalani sú hodne šikovný, potenciál tam určite je a je videt že sa chalani chcú zlepšovat.

Máte nějak ustanoveny pravomoce, například, že budeš zodpovídat za obránce?
Tak určite, kedže 90% co hraju florbal, tak hraju obráncu, takže si myslím, že vím poradit hlavne 
obráncom, ale určite aj útoku.

A co na nově navázanou spolupráci říká šéf FloHo Jiří Wagner?
Jsem moc rád, že tu Korčiho mám. Vždycky pro mě byl speciální hráč, teď to mi vyplní to prázd-
né místo a navíc na střídačce. Je velmi zapálený a věřím, že jednou může být trenérství jeho 
posláním a zaměstnáním. Uděláme maximum pro to, aby ho to co nejvíce bavilo a věřím, že ho 
to s námi bude bavit, minimálně podobně, jako kdysi… o tom, že bude úspěšný nepochybuji.

Máš nějaké osobní trenérské, florbalové cíle?
Ciele sú jasné, vychovávať deti cez šport. Čo sa týka tých osobných, určite vzdelávanie, dostať 
do seba čo najviaci nformácií, získať kredity cez školenia českého florbalu a navyšovať si 
stupeň odbornosti (trénerskú licenciu).

Hrál si ty sám někdy florbal?
Florbal som hral prvý – krát keď som mal 12 rokov a bol som s hokejom na turnaji vo Švédsku, 
tam nám v rámci voľného času pripravili florbalový turnaj, časom sa objavil tento krásny šport 
aj u nás. Hral som ho väčšinou jako doplnkový šport, nejaký turnaj som absolvoval, no výkon-
nostne žiaľ nie. Viac skúseností s florbalom mám už jako tréner.

Když bys měl srovnat hokejové a florbalové (dětské) prostředí, vidíš v nich 
mnoho odlišností?
Hokejové detské prostredie je narušené veľkým množstvím nevzdělaných odborníkov, ktorí 
majú zaručený recept na to, jako deti dostať do NHL. Je v ňom příliš veľa negatívnych vplyvov, 
nízka, resp. Žiadna spolupráca všetkých činiteľov, ktorí vplývajú na rozvoj detí. Česť výnimkám, 
kterým veľmi držím palce. Florbalové detské prostredie zatiaľ vnímam ako čistý nepopísaný 
papier. Prostredie a podmienky, v kterých sa deti z rôznych sociálnych vrstiev stretávajú sú 
nádherné, každý kto na deti vplýva, sa snaží, aby mali radosť a radi sa stretávali na tréningoch 
a zápasoch. Za jednu ešte neskončenú sezónu som vo florbalovom prostředí spoznal veľmi 
veľa vďačných ľudí.

Jak dlouho se u florbalu zdržíš?
Plány mám veľké, organizácia FloHo je skvelá, tak to vidím na dlho…



FLOHO MÁ NOVÉHO TRENÉRA 
PRO ELITNÍ KATEGORIE
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má také ze slovenské extraligy. Nyní však nazrál 
čas přesedlat na florbal.

Fabo, proč si konečně vyslyšel volání florbalu, co
tě k tomu vedlo?
Už dlhšiu dobu som hľadal novú výzvu, trošku náhoda 
zariadila to, že sme sa spolu s Jirkom Wagnerom stretli 
v správny čas na správnom mieste. 

Jak dlouho trvalo, než si se rozhodl pro FloHo a co převážilo, že sis vybral 
právě tuto nabídku?
Dohoda s FloHo bola okamžitá, po debate o filozofii, stratégii a cieľoch klubu som ihneď pocho-
pil, že FloHo je výborná voľba vytvrárať veľké veci.

Jak dlouho se věnuješ trénování? Co tě na něm nejvíce baví?
Trénovaniu sa venujem 24. sezónu, prakticky ešte počas štúdia na vysokej škole som už začal, 
postupne som prešiel, jako tréner všetky kategórie od prípravky až po mužou. Som presvedče-
ný, že každý hráč alebo hráčka má potenciál uspieť a mňa baví ho v každom z nich hľadať.

Co považuješ za svůj největší trenérský úspěch?
Môj najväčší trénerský úspech je, že som sa podieľal cez šport na výchove detí, z kterých sa stali 
skvelí dospelí ľudia, ktorí sa skvelo uplatnili v spoločnosti. To, že môj bývalý hráč alebo hráčka 
neprejde na druhú stranu cesty, keď kráčame oproti sebe, zastaví sa na kus reči, to je pre mňa 
obrovský trénerský úspech. Jako učiteľ telesnej výchovy mám titul z Majstrovstiev SR vo florba-
le základných škôl s mladšími a bronz so staršími žiakmi. Zapojených bolo cez 500 škôl na 
Slovensku v každej kategórii.

Máš na starosti největší kategorie. Jaký v nich vidíš potenciál?
Tak ako som písal vyššie, v každom je potenciál, len ho treba nájsť. Myslím, že sme na dobrej 
ceste, je tu skvelá partia chlapcov a dievčat, z kterých vyžmýkame maximum.

Jaké máš nyní tréninkové plány a vize?
Tréningové plány máme široké a veľmi obsiahle, určite sa chceme zdokonaľovať v herných 
činnostiach aj kombináciách, s čím som maximálne spokojný, je výborná emocionálna sila 
oboch tímov. Za každého stavu, za každej situácie, dajú zo seba všetko a to ich posúva veľkými 
krokmi vpred.

Kam bys chtěl klub do budoucna posunovat v těchto kategoriích?
Tak to ukáže čas, určite máme vo FloHo nabehnuté na skvelé obdobie, túto sezónu sa nesku-
točne rozrástla základňa nášho klubu a to je základný kameň úspechu. Je len otázkou času, 
kedy sa FloHo vyrovná veľkým klubom v Čechách.

Máš nějaké osobní trenérské, florbalové cíle?
Ciele sú jasné, vychovávať deti cez šport. Čo sa týka tých osobných, určite vzdelávanie, dostať 
do seba čo najviaci nformácií, získať kredity cez školenia českého florbalu a navyšovať si 
stupeň odbornosti (trénerskú licenciu).

Hrál si ty sám někdy florbal?
Florbal som hral prvý – krát keď som mal 12 rokov a bol som s hokejom na turnaji vo Švédsku, 
tam nám v rámci voľného času pripravili florbalový turnaj, časom sa objavil tento krásny šport 
aj u nás. Hral som ho väčšinou jako doplnkový šport, nejaký turnaj som absolvoval, no výkon-
nostne žiaľ nie. Viac skúseností s florbalom mám už jako tréner.

Když bys měl srovnat hokejové a florbalové (dětské) prostředí, vidíš v nich 
mnoho odlišností?
Hokejové detské prostredie je narušené veľkým množstvím nevzdělaných odborníkov, ktorí 
majú zaručený recept na to, jako deti dostať do NHL. Je v ňom příliš veľa negatívnych vplyvov, 
nízka, resp. Žiadna spolupráca všetkých činiteľov, ktorí vplývajú na rozvoj detí. Česť výnimkám, 
kterým veľmi držím palce. Florbalové detské prostredie zatiaľ vnímam ako čistý nepopísaný 
papier. Prostredie a podmienky, v kterých sa deti z rôznych sociálnych vrstiev stretávajú sú 
nádherné, každý kto na deti vplýva, sa snaží, aby mali radosť a radi sa stretávali na tréningoch 
a zápasoch. Za jednu ešte neskončenú sezónu som vo florbalovom prostředí spoznal veľmi 
veľa vďačných ľudí.

Jak dlouho se u florbalu zdržíš?
Plány mám veľké, organizácia FloHo je skvelá, tak to vidím na dlho…



Fabo, proč si konečně vyslyšel volání florbalu, co
tě k tomu vedlo?
Už dlhšiu dobu som hľadal novú výzvu, trošku náhoda 
zariadila to, že sme sa spolu s Jirkom Wagnerom stretli 
v správny čas na správnom mieste. 

Jak dlouho trvalo, než si se rozhodl pro FloHo a co převážilo, že sis vybral 
právě tuto nabídku?
Dohoda s FloHo bola okamžitá, po debate o filozofii, stratégii a cieľoch klubu som ihneď pocho-
pil, že FloHo je výborná voľba vytvrárať veľké veci.

Jak dlouho se věnuješ trénování? Co tě na něm nejvíce baví?
Trénovaniu sa venujem 24. sezónu, prakticky ešte počas štúdia na vysokej škole som už začal, 
postupne som prešiel, jako tréner všetky kategórie od prípravky až po mužou. Som presvedče-
ný, že každý hráč alebo hráčka má potenciál uspieť a mňa baví ho v každom z nich hľadať.

Co považuješ za svůj největší trenérský úspěch?
Môj najväčší trénerský úspech je, že som sa podieľal cez šport na výchove detí, z kterých sa stali 
skvelí dospelí ľudia, ktorí sa skvelo uplatnili v spoločnosti. To, že môj bývalý hráč alebo hráčka 
neprejde na druhú stranu cesty, keď kráčame oproti sebe, zastaví sa na kus reči, to je pre mňa 
obrovský trénerský úspech. Jako učiteľ telesnej výchovy mám titul z Majstrovstiev SR vo florba-
le základných škôl s mladšími a bronz so staršími žiakmi. Zapojených bolo cez 500 škôl na 
Slovensku v každej kategórii.

Máš na starosti největší kategorie. Jaký v nich vidíš potenciál?
Tak ako som písal vyššie, v každom je potenciál, len ho treba nájsť. Myslím, že sme na dobrej 
ceste, je tu skvelá partia chlapcov a dievčat, z kterých vyžmýkame maximum.

Jaké máš nyní tréninkové plány a vize?
Tréningové plány máme široké a veľmi obsiahle, určite sa chceme zdokonaľovať v herných 
činnostiach aj kombináciách, s čím som maximálne spokojný, je výborná emocionálna sila 
oboch tímov. Za každého stavu, za každej situácie, dajú zo seba všetko a to ich posúva veľkými 
krokmi vpred.

Kam bys chtěl klub do budoucna posunovat v těchto kategoriích?
Tak to ukáže čas, určite máme vo FloHo nabehnuté na skvelé obdobie, túto sezónu sa nesku-
točne rozrástla základňa nášho klubu a to je základný kameň úspechu. Je len otázkou času, 
kedy sa FloHo vyrovná veľkým klubom v Čechách.

Máš nějaké osobní trenérské, florbalové cíle?
Ciele sú jasné, vychovávať deti cez šport. Čo sa týka tých osobných, určite vzdelávanie, dostať 
do seba čo najviaci nformácií, získať kredity cez školenia českého florbalu a navyšovať si 
stupeň odbornosti (trénerskú licenciu).

Hrál si ty sám někdy florbal?
Florbal som hral prvý – krát keď som mal 12 rokov a bol som s hokejom na turnaji vo Švédsku, 
tam nám v rámci voľného času pripravili florbalový turnaj, časom sa objavil tento krásny šport 
aj u nás. Hral som ho väčšinou jako doplnkový šport, nejaký turnaj som absolvoval, no výkon-
nostne žiaľ nie. Viac skúseností s florbalom mám už jako tréner.

Když bys měl srovnat hokejové a florbalové (dětské) prostředí, vidíš v nich 
mnoho odlišností?
Hokejové detské prostredie je narušené veľkým množstvím nevzdělaných odborníkov, ktorí 
majú zaručený recept na to, jako deti dostať do NHL. Je v ňom příliš veľa negatívnych vplyvov, 
nízka, resp. Žiadna spolupráca všetkých činiteľov, ktorí vplývajú na rozvoj detí. Česť výnimkám, 
kterým veľmi držím palce. Florbalové detské prostredie zatiaľ vnímam ako čistý nepopísaný 
papier. Prostredie a podmienky, v kterých sa deti z rôznych sociálnych vrstiev stretávajú sú 
nádherné, každý kto na deti vplýva, sa snaží, aby mali radosť a radi sa stretávali na tréningoch 
a zápasoch. Za jednu ešte neskončenú sezónu som vo florbalovom prostředí spoznal veľmi 
veľa vďačných ľudí.

Jak dlouho se u florbalu zdržíš?
Plány mám veľké, organizácia FloHo je skvelá, tak to vidím na dlho…



MLADŠÍ ŽÁCI BLACK
SLAVÍ ÚSPĚŠNÝ

NÁVRAT PO VÁNOČNÍ PŘESTÁVCE
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tě k tomu vedlo?
Už dlhšiu dobu som hľadal novú výzvu, trošku náhoda 
zariadila to, že sme sa spolu s Jirkom Wagnerom stretli 
v správny čas na správnom mieste. 

Jak dlouho trvalo, než si se rozhodl pro FloHo a co převážilo, že sis vybral 
právě tuto nabídku?
Dohoda s FloHo bola okamžitá, po debate o filozofii, stratégii a cieľoch klubu som ihneď pocho-
pil, že FloHo je výborná voľba vytvrárať veľké veci.

Jak dlouho se věnuješ trénování? Co tě na něm nejvíce baví?
Trénovaniu sa venujem 24. sezónu, prakticky ešte počas štúdia na vysokej škole som už začal, 
postupne som prešiel, jako tréner všetky kategórie od prípravky až po mužou. Som presvedče-
ný, že každý hráč alebo hráčka má potenciál uspieť a mňa baví ho v každom z nich hľadať.

Co považuješ za svůj největší trenérský úspěch?
Môj najväčší trénerský úspech je, že som sa podieľal cez šport na výchove detí, z kterých sa stali 
skvelí dospelí ľudia, ktorí sa skvelo uplatnili v spoločnosti. To, že môj bývalý hráč alebo hráčka 
neprejde na druhú stranu cesty, keď kráčame oproti sebe, zastaví sa na kus reči, to je pre mňa 
obrovský trénerský úspech. Jako učiteľ telesnej výchovy mám titul z Majstrovstiev SR vo florba-
le základných škôl s mladšími a bronz so staršími žiakmi. Zapojených bolo cez 500 škôl na 
Slovensku v každej kategórii.

Máš na starosti největší kategorie. Jaký v nich vidíš potenciál?
Tak ako som písal vyššie, v každom je potenciál, len ho treba nájsť. Myslím, že sme na dobrej 
ceste, je tu skvelá partia chlapcov a dievčat, z kterých vyžmýkame maximum.

Jaké máš nyní tréninkové plány a vize?
Tréningové plány máme široké a veľmi obsiahle, určite sa chceme zdokonaľovať v herných 
činnostiach aj kombináciách, s čím som maximálne spokojný, je výborná emocionálna sila 
oboch tímov. Za každého stavu, za každej situácie, dajú zo seba všetko a to ich posúva veľkými 
krokmi vpred.

Kam bys chtěl klub do budoucna posunovat v těchto kategoriích?
Tak to ukáže čas, určite máme vo FloHo nabehnuté na skvelé obdobie, túto sezónu sa nesku-
točne rozrástla základňa nášho klubu a to je základný kameň úspechu. Je len otázkou času, 
kedy sa FloHo vyrovná veľkým klubom v Čechách.

Po delší vánoční přestávce se tým mladších žáků Black dostavil v rámci 
dalšího kola Jihomoravské ligy mladších žáků k turnaji konaném 
v Břeclavi dne 18.1.

Pro tento turnaj zvolil náš trenérský tým, balanc mezi zkušeností v podobě dvou sehraných 
pětek z tréninkové skupiny z Tezy, třetí lajny tvořené zejména nováčky z Veselí, kdy svou premi-
éru si odbyli Jonáš Grofík, Ondřej Zugar a čtvrtou lajnou s nováčky Pepou Rychlým, Alexem 
Richterem a Jakubem Kolečkářem.  

Jak hodnotí celý turnaj domácí kouč Václav Oslzlý?
„Na tomto turnaji jsme dali prostor dalším hráčům z farem, kteří se odvděčili bojovným nasa-
zením. Věřím, že tyto zkušenosti jim pomohou v dalším florbalovém rozvoji. Současně mě těší 
nasazení zejména první a druhé útočné lajny, které podržely naše nováčky.“

Máš nějaké osobní trenérské, florbalové cíle?
Ciele sú jasné, vychovávať deti cez šport. Čo sa týka tých osobných, určite vzdelávanie, dostať 
do seba čo najviaci nformácií, získať kredity cez školenia českého florbalu a navyšovať si 
stupeň odbornosti (trénerskú licenciu).

Hrál si ty sám někdy florbal?
Florbal som hral prvý – krát keď som mal 12 rokov a bol som s hokejom na turnaji vo Švédsku, 
tam nám v rámci voľného času pripravili florbalový turnaj, časom sa objavil tento krásny šport 
aj u nás. Hral som ho väčšinou jako doplnkový šport, nejaký turnaj som absolvoval, no výkon-
nostne žiaľ nie. Viac skúseností s florbalom mám už jako tréner.

Když bys měl srovnat hokejové a florbalové (dětské) prostředí, vidíš v nich 
mnoho odlišností?
Hokejové detské prostredie je narušené veľkým množstvím nevzdělaných odborníkov, ktorí 
majú zaručený recept na to, jako deti dostať do NHL. Je v ňom příliš veľa negatívnych vplyvov, 
nízka, resp. Žiadna spolupráca všetkých činiteľov, ktorí vplývajú na rozvoj detí. Česť výnimkám, 
kterým veľmi držím palce. Florbalové detské prostredie zatiaľ vnímam ako čistý nepopísaný 
papier. Prostredie a podmienky, v kterých sa deti z rôznych sociálnych vrstiev stretávajú sú 
nádherné, každý kto na deti vplýva, sa snaží, aby mali radosť a radi sa stretávali na tréningoch 
a zápasoch. Za jednu ešte neskončenú sezónu som vo florbalovom prostředí spoznal veľmi 
veľa vďačných ľudí.

Jak dlouho se u florbalu zdržíš?
Plány mám veľké, organizácia FloHo je skvelá, tak to vidím na dlho…

GOLMANSKÝ
WORKSHOP II
Druhý velký workshop všech brankářů a branká-
řek celého našeho klubu od přípravek, po dorost 
proběhl 19.1.2025 na Spinningu v Hodoníně. 
Workshop zaměřený na teambuilding, techniku, 
přesuny, reflexní cvičení a správné protažení, dal 
všem zabrat. Zároveň se na něm všichni skvěle 
pobavili a získali nové poznatky pro svůj další 
trénink a vývoj. 



25.1.2025 PROBĚHL JIŽ
TRADIČNÍ ZÁPAS RODIČE VS DĚTI

Ve sportovní hale TEZA v Hodoníně se sešli rodiče s dětmi, aby navzájem 
prověřili své florbalové dovednosti. Čtyři sedmičlenné týmy – červení, 
modří, zelení a žlutí poměřily nejprve síly, každý proti každému. 

Na palubovce se proháněli hráči všech věkových kategorií a rodičům rozhodně nedali nic 
zadarmo. Celý miniturnaj nakonec ovládl tým červených. O umístění tady, ale tak úplně nešlo, 
nejdůležitější byl společně strávený čas dětí se svými rodiči a my už se nemůžeme dočkat další-
ho zápasu.

"Jsem moc rád, že tato tradice žije a přetrvává. Obzvlášť nyní, kdy máme hráče již z mnoha 
míst. Byl bych moc rád, kdyby nás jezdilo více a více, abychom se společně poznali nejen na 
hřišti, ale i mimo něj. Navíc mě potěšilo, že se Honza Brázda ujal brankářského řemesla. To 
byla pro mě taková reinkarnace v mojí výstroji. Navíc mu to celkem šlo," 
dodává potěšeně Jiří Wagner.

 lépe poznali a navázali přátelské vztahy, 
ať už na florbalovém hřišti tak i mimo něj.
Další z benefitů těchto tréninků, je prostor pro individuální práci s hráči. Na klasickém tréninku 
naše trenéry často tlačí čas a na spoustu věcí není prostor. Delším časovým úsekem pro 
trénink a menším počtem hráčů na tréninku získají trenéři i hráči mnohem více prostoru na 
vše, co každého jednotlivce posune o kousek dál v jeho sportovním vývoji.

A jak hodnotí celkově akci šéf klubu Jiří Wagner? 
"Jsem moc rád, že jsme se do tohoto projektu pustili. Je to jediná cesta, jak udělat ze skvadry 
žoldáků tým. Je velmi důležité, abychom pracovali i na mimosportovním soužití. Je potřeba, 
aby se hráči vzájemně poznali. Je to velmi pozitivní, nejen po sportovní stránce a navíc to 
skvěle doplňuje náš koncept "farmářských" turnajů, které máme za sebou již dva. Chceme 
tyto tréninky dělat pravidelně, dle časového plánu a harmonogramu, který nám sezona 
dovolí. Další tréninky proběhnou ve 3/25. Hráče zatím budeme postupně zvát, dle toho jak na 
tom kdo je. I pro ně by mělo být cílem se dostat na takovýto "výběrový" trénink. Postupně 
samozřejmě budeme zařazovat všechny hráče v daných kategoriích. Věřím, že výsledky 
budou vidět velmi brzy a to nejen sportovní," hlásí odhodlaně.

Interní Kempy 
Talentované 
Mládeže (iKTM)
Jako klub se chceme posouvat a vytvářet
 pro naše hráče co nejlepší podmínky pro 
jejich rozvoj. Proto jsme se rozhodli, že 
budeme pravidelně pořádat celodenní 
tréninkové jednotky pro jednotlivé 
kategorie. Od těchto tréninků si slibujeme
 hlavně větší provázanost mezi hráči 
z našich farem. Rádi bychom, aby se hráči



26.1.2025 IKTM PRO 
KATEGORIE STARŠÍ ŽÁCI A DOROST

Ve sportovní hale TEZA v Hodoníně pod vedením hlavního trenéra Josefa 
Fabiána proběhl v neděli 26.1.2025 první z celodenních tréninků. Pod jeho 
dohledem a za asistence trenérů Václava Oslzlého, Patrika Korčáka a Jiřího 
Wagnera, který se věnoval tréninku golmanů hráči absolvovali celkem 3 
tréninkové bloky.

Dopolední trénink byl zaměřený na zručnost a hry na malém prostoru, odpolední blok na 
nácvik herního systému. Prostor mezi tréninky trenéři vyplnili přednáškou o Hlubokém stabili-
začním systému a ukázkou vhodných cviků na posílení HSS.

A co na tuto akci říká hlavní trenér Fabián?
„Som veľmi rád, že sa podarilo zorganizovať toto skvelé podujatie, kterého sa zúčastnilo 13 
hráčov a 3 brankári. V priebehu celého dňa sme mali dostatok času venovať sa jednotlivým 
hráčom individuálne, viacej vysvetľovať a obrusovať diamanty, keďže nás netlačil čas, ako na 
klasických tréningoch. Chcel by som poďakovať aj v mene detí, Jirkovi a Lucke za organizáciu 
a trénerom Vaškovi a Patrikovi za skvelú spoluprácu. Všetci sme urobili veľký krok pre rozvoj 
našich detí.“

Opět ve sportovní hale TEZA v Hodoníně, 
ale tentokrát pod vedením trenéra Petra 
Píž,i proběhl v pátek 31.1.2025 další 
z celodenních tréninků tentokrát pro 
kategorii Elév a Mladší žáci. Pod jeho 
dohledem a za asistence trenérů, Patrika Korčáka, Thomase McComba a Jiřího Wagnera, který 
se opět věnoval tréninku golmanů, hráči absolvovali celkem dva tréninkové bloky.
Dopolední trénink byl zaměřený na techniku hole a herní cvičení, odpolední blok na nácvik 
herního systému a hře samotné. Prostor mezi tréninky tentokrát trenéři využili pro diskuzi o 
správných stravovacích návycích, důležitosti kvalitního spánku a využívání volného času pro 
smysluplné aktivity.

31.1.2025 iKTM 
pro kategorie 
Elév a Mladší 
žáci



SOUSTŘEDĚNÍ 2025
Termín soustředění pro letošní rok je 18.-24.8.2025 a bude se konat jako každoročně ve Strážni-
ci. Přihlášky na soustředění si můžete vyžádat u trenérů nebo si ji stáhnout na: 
www.florbalhodonin.cz
Kromě florbalové dřiny, kterou následně zúročíme při soutěžních utkáních, je v plánu také 
spousta společných aktivit pro stmelení kolektivu a zábavy. Hezké počasí je objednáno!
Účast všech hráčů je velmi vítána, proto přihlášení neodkládejte na poslední chvilku.
Další informace o soustředění najdete na www.florbalhodonin.cz nebo se můžete s případný-
mi dotazy obrátit na kohokoliv z našeho klubu.

Zhodnocení ledna z pohledu šéftrenéra 
Petera Grance
„Vstupujeme do druhej polky sezóny a máme toho za sebou velmi vela. Po novom roku sme do 
tréningového procesu vleteli ihneď a už teraz je vidieť že to stálo za to.“
Pojďme se společně podívat na progres napříč kategoriemi od začátku ledna.  

Jak je na tom přípravka?
„V prípravke nám pribudli ďalšie nové tváre a rozhodne je vidieť zápal a radosť zo športu. Už 
dlho som nevidel takú velkú radosť z tréningov a zápasov detí. Je to niečo neuveritelné pozoro-
vať radosť druhých z pohladu trénera .Naša prípravka robí velký posun napriek tomu že to sú 
velký drobci a určite patríme k najmladšiemu družstvu v lige.“

Jak si vede jedna z nejdůležitějších kategorií – Elévové?
„Je to jeden z najlepších kádrov v našom klube a progres je značne viditelný. Aktuálne okrem 
tej technickej stránke pracujeme na tímovom duchu a tvorbe základne pre dokonalý tím. Pra-
cujeme s emóciama v rámci vydarených situácií a celkovej nálade v kolektíve, no a už teraz si 
myslím že sme na dobrej ceste kedže technicky sú na tom naše deti unikátne tak verím že aj 
táto cesta bude príjemna a jednoduchá ako doteraz.“

Pohled na sestavu Mladší žáci A/B?
„V tomto procese je zapojených viac ako 40 hráčov a polka z nich patrí k TOP v lige pokial nie aj 
v kraji si dovolím povedať. Určite si zaslúžia pozornosť a našu velkú podporu. Doterajšie výsled-
ky su len v pluse a zápase je úžasné sledovať. Pokračujeme v príprave už aj pomocou skills 
tréningov a výberových tréningov.“

Jak by jste zhodnotil Starší žáky a Dorostence?
„Obi dve tieto kategórie od začiatku roka po nevydarenom začiatku sezóny začali bojovať ako 
vlci a výsledky dorazili rýchlo. V aktuálnej fáze sezóny obi dve tieto kategórie bojujú o nadstav-
bu ligy a Starší žiaaci zabojujú dokonca aj o Final four, takže robíme všetko pre to aby to vyšlo a 
zároveň aby sme dokázali posunúť všetkých hráčov rovnakým smerom, a to dopredu.“



CO NÁS ČEKÁ V ÚNORU 
2025
FloHoCast

Novinkou letošního roku je nový online podcast - FloHoCast. V tom chceme informovat širokou veřej-
nost o novinkách a posunech našeho celého klubu. Naším cílem je mít každý měsíc jeden nový díl, 

který si budete moci pustit na našem youtube kanálu. První díl se šéfem klubu se již vyrábí... 

https://www.youtube.com/@florbalhodonin5367

Plánované akce

15.2.2025   Zápas Rodiče vs Děti

10.-14.2.2025   VLČÍ Příměstský Tábor 

22.2.2025   Turnaj Přípravek v Dolních Bojanovicích
22.2.2025   Turnaj Mladších žáků Black ve Vlaticích

22.2.2025   Turnaj Dorostu ve Šlapanicích
23.2.2025   Turnaj Mladších žáků v Dubňanech

CO NÁS ČEKÁ V BŘEZNU 
2025
Plánované akce

1.3.2025 – Turnaj Elévů ve Strážnici
2.3.2025 – Turnaj Starších žáků v Hodoníně

2.3.2025 – Turnaj Elévů v Mutěnicích
8.3.2025 – Turnaj Mladších žáku Black v Hodoníně

9.3.2025 – Turnaj Mladších žáků v Hodoníně
9.3.2025 – Turnaj Dorostu v Brně

15.3.2025 – Turnaj Příprevek v Kyjově
15.3.2025 – Turnaj Starších žáků v Dubňanech

22.3.2025 – Turnaj Mladších žáků v Kyjově
29.3.2025 – Turnaj Elévů v Dubňanech

Další plánované akce pro březen budou doplněny v příštím vydání FloHoNews.




